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Subject: RE: Testkosten

Received: Tue 9/29/2020 7:42:36 AM

Ha allen,

Ik ga hier vanmiddag (deze ochtend zit ik helemaal vol met overleggen) even goed naar kijken. De vraag over de vergoedingen
daar kan|ERER wellicht al wat over zeggen (al weet ik dat niet zeker, dus geef dat vooral aan RRL

Maar het blijft wel de vraag of we Uberhaupt willen dat de verpleeghuizen (en andere partijen) gaan testen via commerciéle labs.

Het grootste probleem in de capaciteit zit hem namelijk in de materialen en diezelfde materialen gebruiken de commerciéle labs

ook. Bovendien heeft VWS met steeds meer commerciéle labs gecontracteerd.

Vanmiddag meer.

Groeten|EREN]
vr:IEE) EEE ins >

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 08:22

Aan:

cc:

Onderwerp: RE: Testkosten

Groeten,

Van: ERE EEinves i>
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 07:56

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

cc: 5.1.20 ) F.C xsiIEEE)BEXECN© minvws.ni>
Onderwerp: FW: Testkosten

Dag IENECE
Zou jij ajb willen helpen een antwoord te geven op de vele vragen uit de mail van BENE
( 5.1.2e illen jullie even meekijken?
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